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Pojď s námi, Maria, poutnice naděje ve společenství. Podej nám svou ruku a daruj svůj úsměv. (...)
Přimlouvej se za nás spolu se svatým Evženem a všemi oblátskými světci, kteří nás předešli, a dej,        
ať se vydáváme po odvážných cestách, abychom se stali autentickými poutníky naděje        
ve společenství, kteří žijí a hlásají evangelium.

EVANGELIUM LIVE: Jan 2,1-12
To byl v galilejské Káně počátek znamení, která Ježíš učinil.

Tento úryvek z evangelia mi připadá velmi zajímavý, protože příběh se mi zdá velmi jednoduchý,
ale když ho pak čtu znovu a znovu, skrývají se mezi řádky detaily, které ke mně promlouvají.
Pokaždé když to čtu, žasnu nad Ježíšovou odpovědí matce, která se zdá být téměř vzdorovitá,
nadřazená a bez zájmu. Vždycky jsem chtěl své mamce říct: „Ženo, co ode mě chceš, můj čas ještě
nepřišel,“ když mě zavolala místo bratra, abych udělal nějaké domácí práce. A pak se ospravedlnit
tím, že i Ježíš takto odpověděl své matce. Ale jsem si jistý, že by to nevzala dobře. Koneckonců        
já jsem jen já, zatímco Ježíš je Bůh, a možná by si tohoto malého rozdílu moje mamka všimla.
Udivuje mě, jak Marie jedná, jako by synovu odpověď ignorovala, ale ve skutečnosti pak učedníky
vybízí, aby se řídili Ježíšovými pokyny, a on nakonec problém, na který ho matka upozornila, vyřeší.
Moc se mi v tomto úryvku Mariina mateřská postava líbí: ta, která vidí dál, která už ví, čeho jsme
schopni. Někdy nám pokora a laskavost milující maminky může pomoci vidět naše talenty a to,      
k čemu jsme povoláni. Ostatně mám dojem, že bez Mariina pozvání by Ježíš tento zázrak neudělal.
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Toto evangelium ve mně obnovuje
pocit vděčnosti vůči rodičům        
za všechny ty chvíle, kdy        
mě vyzývali, abych vystoupil ze své
komfortní zóny, nebo za všechny   
ty chvíle, kdy ve mě věřili        
a pomohli mi pochopit, jak své
talenty správně investovat. Bez nich
bych se možná nedokázal dostat
tam, kde teď jsem.



Jan 2,1-12

Byla svatba v galilejské Káně a byla tam Ježíšova matka. Na tu svatbu byl pozván
také Ježíš a jeho učedníci. Došlo víno, a proto řekla matka Ježíšovi: "Už nemají
víno." Ježíš jí odpověděl: "Co mi chceš, ženo? Ještě nepřišla má hodina." Jeho
matka řekla služebníkům: "Udělejte všechno, co vám řekne." Stálo tam šest
kamenných džbánů na vodu, určených k očišťování předepsanému u židů,       
a každý džbán byl na dvě až tři vědra. Ježíš řekl služebníkům: "Naplňte džbány
vodou!" Naplnili je až po okraj. A nařídil jim: "Teď naberte a doneste správci
svatby!" Donesli, a jakmile správce svatby okusil vodu proměněnou ve víno -
nevěděl, odkud je, ale služebníci, kteří čerpali vodu, to věděli - zavolal       
si ženicha a řekl mu: "Každý člověk předkládá nejdříve dobré víno, a teprve       
až se hosté podnapijí, víno horší; ale ty jsi uchoval dobré víno až do této chvíle."
To byl v galilejské Káně počátek znamení, která Ježíš učinil; tím zjevil svou
slávu, a jeho učedníci v něj uvěřili. Potom se odebral se svou matkou, se svými
příbuznými a učedníky do Kafarnaa, ale zdrželi se tam jen několik dní.


